

John Vogel

English:

As VP Finance I pledge to increase transparency with monthly finance updates, improve administrative efficiency for club funding approvals, maximize funding to student services, and expand on the work done last year to reduce the deficit.

As an elected official, I vow to take firm political stances on issues that affect students and provide funding resources for local activist groups. From the student movement for Palestine to the landback movement here in Tiohtià:ke, I will fight vocally on behalf of students against repression from our administration.

French:

En tant que vice-présidente des finances, je m'engage à assurer la transparence grâce à des mises à jour financières mensuelles, à accroître l'efficacité administrative pour les approbations de financement des clubs, à maximiser le financement des services aux étudiants et à développer le travail effectué l'année dernière pour réduire le déficit.

En tant qu'élu, je m'engage à prendre des positions politiques fermes sur les questions qui touchent les étudiants et à fournir des ressources financières aux groupes activistes locaux. Du mouvement étudiant pour la Palestine au mouvement de "Landback" ici à Tiohtià:ke, je me battraï vocalement au nom des étudiants contre la répression de notre administration.